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Pa�  det sportslige omra�de har vi denne sæson haft Oscar Preisler til Junior WM i St. Ånton. Da Oscar er
rykket op i den ældste junior klasse, som yngste af 3 a� rgange, blev det desværre ikke til medaljer, men
en 25. plads i Super-G, en 36. plads i styrtløb og en 77. plads i Storslalom, samt desværre en udkørsel i
Slalom. Hvis man studerer resultaterne lidt nærmere, kan man se, at i sin egen a� rgang er Oscar helt
fremme blandt de bedste, sa�  hvis han fa� r mulighed for at deltage igen de næste a� r, er det ikke umuligt
med en medalje. Samtidig har lillebror Ålbert haft debut som FIS løber og kørte i sit først FIS løb 77
punkter, et super flot resultat, som resulterede i en udtagelse til ungdoms OL i Travisio i Italien. Det
blev til en 47. plads i storslalom, en 49. plads i Super-G og desværre en udkørsel Slalom. 

I forbindelse med vores afholdelse af Kongevejsløbet og DM i rulleski fik Bjarne Rasmusen tildelt skrot
pokalen til eje , som en synlig tak for hans utrættelige, uegennyttige, mangea� rige indsats for langrend
og rulleski, sa� vel i Holtes som i regi af Wasa, Birkebeiner og ”la�nglopp” af enhver art i DSKIF.

I den forgangne sæson er det endelig lykkedes at slippe af med de sidste Covid-19 restriktioner, men
da vi ikke vidste det, da sæsonen startede, valgte vi stadig at holde fast i vores forsigtigheds princip-
per, sa�  vi var sikre pa� , at vores medlemmer ikke kom økonomisk i klemme hvis der skulle komme nye
Covid-19 restriktioner. Det viste sig heldigvis, at det kom der ikke, sa�  der var heldigvis ingen forhin-
dringer for vores turer

Hvis vi ser pa�  vejret i den forgangne sæson, startede sæsonen fint midt i december ba�de i alperne og
nord pa� , men i starten af a� ret blevet det meget mildt i alperne og i Sydskandinavien, og hvis det ikke
var for kunst sne fra snekanoner ville de fleste steder været blevet ramt endnu ha� rdere. De billeder
som mange nok husker fra sæsonen, er de grønne dale, med de hvide pister. Til gengæld ser det ud til
at sæsonen bliver lang ba�de nord pa�  og i alperne, hvor der er kommet ba�de sne og kulde efter pa� ske.
Vi kan ha�be sneen holder, sa�  gletsjerne fa� r en sommer hvor deres voldsomme tilbagegang ikke forsæt-
ter. Men de høje energipriser og en halvda� rlig sæson rammer ha� rdt i alperne. I vores næromra�de er
klimaændringerne ogsa�  ga�et ud over Valla� sen, som blev sat til salg af Branæsgruppen, og samtidig
meldte de ud, at de ikke ville a�bne. Valla� sen er nu blevet købt af nogle lokale folk, der har meddelt at
de kun vil bruge anlægget til Mountianbikekørsel, sa�  det er desværre slut med alpint skiløb i Valla� sen.
Branæs gruppen har ogsa�  solgt Ulricheham, der ogsa�  er blevet overtaget af lokale, og her forsætte de
med alpint skiløb, sammen med deres langrendscenter. Heldigvis har der været en god og lang sæson
pa�  Isaberg, der ogsa�  drives af en lokal stiftelse, og dermed ikke umiddelbart er i farezonen for at lukke.

Lysløjpens 50-års jubilæum

Den 16. februar 1973 blev den første lysløjpe indviet, sa�  her i 2023 kunne lysløjpen fejre 50-a� r`s ju-
bilæum. I bestyrelsen besluttede vi, at det skulle fejres med et arrangement. Da selve datoen faldt midt
i uge 7, valgte vi at udskyde fejringen til den 23 februar, med 23 marts som reservedato. Det viste sig
at være en god plan, for der var over 60 pærer, der ikke virkede. Selv om arbejdet med udskiftning var
startet før jul, viste det sig at være meget svært at skaffe nye pærer. Da selve jubilæums datoen la�  tæt
pa�  et a� rs dagen for krigen i Ukraine, og da vi gerne ville have folk ud pa�  lysløjpen, besluttede vi at for-
søge at skaffe sponsorer, sa�  vi kunne samle penge ind til Ukraine ved at fa�  folk til at ga�  en tur pa�  lysløj-
pen. Vi fik skaffet Steep & Deep og Holte Midtpunkt som sponsorer og tusind tak for det. Da vi nærme -
de os den 23 februar, var der endnu ikke sikkerhed for, at vi kunne fa�  pærerne, sa�  vi valgte derfor at
udskyde til vores reservedato den 23. marts. 
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Inden vi sendte folk ud pa�  lysløjpen var der taler ved  skovfoged  Peter  Søland  fra  Naturstyrelsen,
Knud Skadborg fra Kultur- og Fritidsudvalget i Rudersdal Kommune, Kenneth Bøggild generalsekre-
tær i Danmarks Skiforbund og til sidst Ebbe Holm, som har været med helt fra lysløjpens start i 1973.
Efter dette var der 137, der gik eller løb en runde pa�  lysløjpen. Derefter bød klubben pa�  grill pølser og
øl eller vand, med efterfølgende kaffe. Heldigvis var vejret med; os det blev en dejlig aften hvor alle
hyggede sig og vi fik mange positive tilbage meldinger, men ogsa�  enkelte der syntes af talerne var lidt
for lange.
I alt lykkedes det at indsamle 8050 kr til Ukraine, fordelt pa�  7000 fra vores sponsorer og 1050 kr via
medlemmernes bidrag. Tusind tak til Steep & Deep, Holte Midtpunkt, talerne, bidragsyderne og alle de
frivillige hjælpere.

Medlemstallet.

Medlemstallet er stadig en udforing, men vi har heldigvis oplevet en lille fremgang i 2022, sa�  vi endte
med 392 medlemmer. Sa�  noget tyder pa� , at vi ma�ske har fa�et stabiliseret medlemstallet.
 Vi opgør normalt vores medlemstal ved udgangen af a� ret, og na� r vi sender kontingent opkrævning ud,
er der altid nogen der melder sig ud eller ikke betaler, og ved sidste opkrævning var der 74 der meldte
sig ud, sa�  medlemstallet er størst den 31 december og lavest den 1 januar. I løbet af a� ret fa� r vi en del
nye medlemmer, sa�  medlemstallet stiger lidt igen. Det seneste a� r har medlemstallet set sa� ledes ud:
Indberettet ultimo 2017: 458
Indberettet ultimo 2018: 465
Indberettet ultimo 2019: 415
Indberettet ultimo 2020: 381
Indberettet ultimo 2021: 360
Indberettet ultimo 2022: 392
Hvis vi ser pa�  antallet af indmeldte, ser der sa� ledes ud:
2017:  39
2018:  46
2019:  40
2020:  26
2021:  45
2022:  92
Hvis vi ser pa�  sidste a� r, fik vi 40 nye medlemmer i de første ma�neder af a� ret, hvor vi i a� r har fa�et 35, sa�
vi skal stadigvæk hente en del nye medlemmer i resten af a� ret, for at fastholde vores medlemstal. Pr.
19/4 er medlemstallet 353, sa�  vi skal have hente 39 nye medlemmer i resten af a� ret for at fastholde
vores medlemstal. Vi skal huske, at det er vores aktiviteter, der tiltrækker nye medlemmer, sa�  vi ma�  se
at komme i gang med at fa�  planlagt næste sæsons aktiviteter, hvis vi skal gøre os forha�bninger at fast-
holde medlemstallet. 

Tur programmet

Vi har fa�et gennemført vores normale turprogram, med vores langrendsture til Ga� la�  i uge 4 og uge 10,
vores Isaberg-ture i uge 4 og uge 9, vores fælles langrendstur til Lindvallen i SaH len. Denne tur kom
først pa�  plads i sidste øjeblik, da vi havde forsøgt at lave en tur til Hafjell, som vi efterfølgende vur-
derede blev for dyr. Vi ma� tte derfor meget sent skifte lokation. Vi har taget ved lære af dette, og er al-
lerede i gang med at finde turmuligheder til den kommende sæson. I den forbindelse har vi deltaget i
skiforbundets promoveringstur til Branæs, som vi ser pa� , om vi kan fa�  ind som en ny tur destination i
den kommende sæson.

Skigymnastik

Skigymnastikken har i a� r kørt hele tiden i Holte hal 2 med to hold med Sabine og Petter som instruktø-
rer. Vi har i denne sæson forsøgt, at fa�  flere deltagere ved at tilbyde andre klubber, at de kunne deltage
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i træningen mod betaling, i et forsøg pa�  at stoppe det faldende deltager antal. Det gav desværre kun
to nye deltagere, sa�  vi skal vurdere, hvad vi gør for at fa�  flere deltagere til vores skigymnastik i den
kommende sæson.

Ski udlejningen

I eftera� ret meldte Hørsholm golf ud, at der desværre ikke ville blive mulighed for langrendsløb pa�
deres anlæg, da de havde fa� et svampeangreb i deres græs. De oplyste samtidig at vi var velkomne til at
have skiene sta� ende hos dem, og at de ha�bede at tingene ville blive bedre til næste a� r, men dog uden at
kunne give nogen garanti. Vi undersøgte forskellige muligheder for at flytte skiudlejningen, men fandt
desværre ikke noget sted vi kunne være. Vi besluttede derfor at blive i Hørsholm golf, men med be-
grænset a�bningstid sa�  man kunne afhente udlejnings ski om formiddagen, og afleverer dem om efter-
middagen. Desværre kom der ikke nok sne til at vi kunne a�bne skiudlejningen.

Ski forbundet og ADK

Efter at DIF har underkendt ÅKD’s behandling af Markus Vorre sagen, og underkendt Skiforbundets
afgørelse om at sagen ikke kunne ankes, blev sagen behandlet af Skiforbundets ordensudvalg, der un-
derkendt ÅKD’s sanktioner. Efter dette har Skiforbundet valgt at se pa�  deres regler, for at se om der
noget der skal justeres i forhold til ÅKD. Der blev nedsat en udvalg til at se pa�  hele opsætningen af Ski-
forbundets kraftcentre. For Holte Ski deltog Søren Årildsbo i dette arbejde. Vi holdt et møde med ÅKD
og skiforbundet efter dette arbejde, og pa�pegede en del ting der ikke var styr pa� . Efterfølgende afholdt
skiforbundet en række informationsmøder med de klubber der var interesseret. Her fortalte Skifor-
bundet, at forretningsudvalget har sat et arbejde i gang, for at se pa�  om skiforbundets regler skal op-
dateres. Man lovede at dette arbejde ville være afsluttet og at resultatet ville blive fremlagt til  det
kommende repræsentantskabsmøde i skiforbundet. Vi ser frem til dette, og na� r det er pa�  plads, for-
venter vi at genindtræde i ÅKD. Klubben har haft to medlemmer i skiforbundets bestyrelse Åsger Fis-
her Mølga� rd og Erling Veidal som suppleant.

Rudergård, Hi og Brugerrådet

I HI har vi arbejdet videre pa�  en ny Holtehal-3 sammen med kommunen og deres ra�dgiver, og der lig-
ger nu forslag til en ny Holte hal 3 pa�  Rudega� rd. Desværre er kommunernes anlægsbudgetter blevet
kraftig beska� ret, og der er derfor tvivlsomt om vi kan fa�  finansieret en Holtehal-3 alene via kommu-
nens midler. Det betyder, at vi ma� ske skal i gang med at se pa�  privat medfinansiering. Vi ha�ber stadig
at det lykkes at fa�  bygget Holtehal-3.  Der er stadig et super godt samarbejde med de andre klubber i
HI.

Bestyrelsen

Årbejdet i bestyrelsen er præget at godt samarbejdsklima, men ogsa�  af at der er flere medlemmer der
har mange opgaver, og enkelte der har været ramt af sygdom. Sa�  vi fik desværre ikke helt den ventede
gavn af, at vi havde fa� et udvidet bestyrelsen. Til gengæld har Erling deltaget i de fleste møder, og bi -
draget mere end en normal suppleant. Samtidig har Erling holdt os informeret om hvad der sker i ski -
forbundet.

Tak til alle de frivillige

Til sidst vil jeg gerne takke alle, der frivilligt og i samarbejde med bestyrelsen løser en lang række

opgaver, der er med til at binde klubben sammen:
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Bestyrelsen:

Jørgen Jørgensen, formand

Jørgen Castenschiold, kasser

Bjarne W. Rassmusen, Langrend

Anne-Mette S. Markussen, Alpint

Mary Chrillesen

Niels Balle, sekretær  

Anders Laursen

Erling Veidal 

Medlemskartoteket/Fredie Barkov Andersen

Revisor /Anne Lippert    

Pressedækning /Erland Kongsdal

Hjemmeside /Niels Raagaard og Erland Kongsdal

Skiudlejning i Hørsholm/Bjarne W Rasmussen, Niels Balle og Jørgen Castenschiold

Snow kids / Claus Andersen, Klaus Vesti, suppleret af  Erling Veidal og  Jørgen Jørgensen

Turarrangørerne /Annelone Jensen, Nikolaj Willadsen, Claus Andersen

Til Jes Knudsen, Asger Fischer Mølgaard, Erling Veidal, Gert Olsen og Erland Kongsdal, der også

på Holte Skis vegne yder en stor indsats i Skiforbundets regi.

Medlemmerne i AU og LU

Alle de frivillige hjælper til arrangementer.

Sidst, men ikke mindst tak til hallens personale, der altid stiller positivt op til vores arrangementer.

 Jørgen Jørgensen
 Formand for Holte Ski, april 2023
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